
                                    

Tanker om fremtiden for Vejby Nyt 
Kirsten Mousten & Michael Erichsen, juni 2023 

Status 
Vi har diskuteret Vejby Nyts status og fremtid. 

Efter at Bent Madsen har lukket sin forretning, har lokalrådet overtaget ejerskabet af Vejby Nyt 

som foreslået af  

Kirsten Mousten.  

Det har taget noget tid at få regnskab, økonomi og bankkonti helt på plads, og undervejs har 

prisstigningerne sat bladets økonomi under pres.  

Takket være en prisstigning på annoncer, en indsats for at få flere annoncører og en 

lønnedgang for Kirsten Mousten er vi nu kommet gennem krisen og har en stabil økonomi, i 

hvert fald så længe priserne holder sig i ro. 

Vi har samtidig opnået, at regnskabet for bladet er gennemskueligt og holdt adskilt fra 

lokalrådets øvrige økonomi. 

Og endelig er bladet inde i en god udvikling med flere skrivende bidragydere. 

Mulighed for forbedringer 
Der er derfor et godt grundlag for at kigge på, hvordan vi forbedrer bladet yderligere. 

Der falder to forhold i øjnene: 

 Bortset fra referaterne fra lokalrådet er bladets indhold afhængigt af, hvad skribenterne finder 

interessant, og af redaktørens ensomme overvejelser om, hvad Vejbys borgere kunne 

interessere sig for 

 Bladet udgives nu af lokalrådet, men ikke alle rådets medlemsforeninger ser det som deres 

blad 

Forslag 
Vi etablerer et mere formelt bladudvalg, der holder et bladudvalgsmøde for hver udgave af 

bladet. 

Bladudvalget har til opgave at finde flere ideer til indhold, prioritere stoffet og evt. finde endnu 

flere personer til at skrive i bladet. Bladudvalget skal løbende at se flere udgaver ud i 

fremtiden. Det kunne for eksempel være interessant med temanumre. 

Bladudvalget bør have større forankring i flere af byens foreninger. 

Redaktøren deltager fast i lokalrådets møder. 

Michael Erichsen indgår som tovholder for at dette ikke skal blive en belastning for redaktøren. 

 

 


